
 

 

                                            

 

Portefeuillehouder: Martijn van den Heuvel Akkoord: Afdeling: 

 

R&E/ OG 

Opsteller reactie: Roel Beunen/ Liselotte Rossen  

Afgestemd met: 

 

 

Programma: II 

 

  

Nummer Motie of 

amendement: 

II.M.1 

Partij: D66 

 

 

 

 

 

Motie/amendement 

In de uitwerking van het GVVP op te nemen dat fietspaden die veel gebruikt worden goed en duurzaam 

verlicht worden 

Reactie portefeuillehouder in de raad 

X Overbodig 

O Ontraden 

O Overnemen 

 

Antwoord:  

 

We ondersteunen vanuit het GVVP de gedachte maar nemen het niet hierin op omdat in 2020 het nieuwe 

‘beleid- en beheerplan openbare verlichting 2021-2030’ wordt voorgelegd aan de raad. Hierin wordt 

rekening gehouden met het duurzaam verlichten van de fietspaden langs de Ringbanen en het fietspad 

Weert Stramproy. Tevens wordt in het plan rekening gehouden met het aanbrengen van slimme kWh-

meters in de openbare verlichting. Na afronding hiervan is het mogelijk om de fietspaden te voorzien van 

slimme verlichting die rekening kan houden met aanwezigheid van fietsers en het lichtniveau automatisch 

kan aanpassen.  

 

 

 

 

 


